
 
 
 

Hilversum, 6 januari 2021 
 
 
Schriftelijke vragen (artikel 41 RvO) aan wethouder Annette Wolthers (Arenapark) en 
burgemeester Pieter Broertjes (Openbare orde en Veiligheid) 
 
 
Cameratoezicht openbare ruimte Arenapark en Laapersveld 
 
 
Het Stadsfonds Hilversum heeft deze week via zijn website en Twitter bekendgemaakt dat 
het een bedrag van 101.000 euro aan subsidie toekent aan het Arenapark voor een project 
Camerabewaking Arenapark/Laapersveld. Voor dat project was bij het fonds een aanvraag 
ingediend van 283.000 euro. Uit de tekst van een Twitterbericht van het Stadsfonds blijkt dat 
het gaat om een gefaseerde installatie van camerabewaking in de openbare ruimte.  
 
Volgens artikel 2.8.1 van de APV en artikel 151.c van de Gemeentewet kan de burgemeester, 
na instemming van de gemeenteraad, besluiten tot plaatsing van vaste camera’s voor een 
bepaalde duur ten behoeve van het toezicht op een openbare plaats.  
 
 
Onze vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van dit project voor camerabewaking in de openbare 
ruimte in het Arenapark en Laapersveld? 
 

2. Is het college met ons van mening dat project valt onder de procedure zoals die zo 
helder is beschreven in de APV en de Gemeentewet? 
 

3. Zo ja, wat gaat het college ondernemen om ervoor te zorgen dat dit project wordt 
bevroren zolang de besluitvorming hierover in de raad en het college nog niet is 
afgerond? 
 

4. Kan het college bewerkstelligen dat de raadsfracties alle beschikbare informatie over 
dit project van de deelnemende partijen krijgen toegestuurd? 

 
 
Namens, de raadsfractie van GroenLinks, 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Peter Veenendaal 

 


